



HONG KONG INTERNATIONAL BAKERY EXPO
香港國際烘焙展

1-3/12/2016

Hong Kong Convention & Exhibition Centre

香港會議展覽中心

International Expo on Bakery, Cake, Pastry,
Confectionery, Coffee, Art & Technology



Like



HKIntlBakeryExpo



Pre-Register for Trade Visitor 預先登記成為專業觀眾

IBE Highlight 重點推介:



Pre-Registration for
Trade Visitor

立即登記成為專業觀眾

Puratos is going to give you a *Magical Chocolate Experience* at coming IBE!

焙樂道將於 IBE 帶給你「比利時朱古力 5D 世界之旅」。

Puratos is an international group with a full range of innovative products and application expertise in the bakery, patisserie and chocolate sectors. Products and services are available in more than 100 countries around the world.

焙樂道是一個國際性的專業集團公司，提供品種豐富、技術新穎的麵包、糕點和巧克力原料及創新應用。其產品和服務遍及世界 100 多個國家，通過在這些國家設立分支機構，為客戶提供各項全面的服務。

Concurrent Events 同場舉行:

- *Edible Artists Global Awards*
全球糖藝及烘焙藝術家大獎 (EAGA)
- *Wedding Cakes Competition* 結婚蛋糕比賽
- *Mini Cake Competition* 迷你蛋糕比賽
- *Showpiece Competition* 擺設比賽
- *Sugar Floral Arrangement Competition*
糖花工藝設計比賽
- *Live Demo & Workshops by International Cake Masters*
專業大師現場示範及工作坊



About IBE 關於 IBE:



Hong Kong International Bakery Expo (IBE) is the only specialized bakery show for the industry to expand business. Exhibits include bakery, cake, pastry, confectionery, coffee and related equipment and machinery products. Live competitions, demonstrations, workshops, would be held concurrently to share industry skills and intelligence with audience.

香港國際烘焙展(IBE)為烘焙業界提供專業的貿易平台，是業界開拓亞太地區與國際貿易的重要跳板。展出類別包括烘焙製品、甜點、糕點、朱古力、烘焙原材料餡料、咖啡烘焙產品及設備、烘焙設備及用具、包裝機器及設備、展示設備、儲藏及冷凍設備。場內更設各項比賽、示範、工作坊、專題展示等，讓業界互相交流。



IBE 2016 Brochure 宣傳冊



IBE Trailer 視頻

Organizer 主辦單位:

Co-organizer 協辦單位:

Gold Sponsor 金贊助:



Sponsors 贊助:



Media Partners 媒體合作伙伴:



Supporters 支持單位:

